



Effective from July 2017

有效期从7月2017开始

Luxury Western Taiwan 台湾西线豪华魅力之旅 + 台南休闲农场

Taoyuan 桃园 . Tainan 台南 . Kaohsiung 高雄 . Taichung 台中 . Miaoli 苗栗 . Taipei 台北 . New Taipei City 新北市

4+5星酒店住宿 + 超5星时尚优雅汽车旅馆

双重度假体验: 台南休闲农场 + 5星西湖度假大饭店

+ 稻米博物馆DIY古

/				
Day 01	Kuala Lumpur ~ Taoyuan	第一天	吉隆坡~桃园	
Day 02	Taoyuan ~ Taipei ~ Jiufen ~ Tainan (B/-	/ D) 第二天	桃园~台北~九份~台南	(早餐/-/晩餐)
Day 03	Tainan ~ Kaohsiung (B/I	./ -) 第三天	台南~高雄	(早餐/午餐/-)
Day 04	Kaohsiung ~ Changhua ~ Taichung (B/I	./-) 第四天	高雄~彰化~台中	(早餐/午餐/-)
Day 05	Taichung ~ Nantou ~ Miaoli (B/I	./D) 第五天	台中~南投~苗栗	(早餐/午餐/晩餐)
Day 06	Miaoli ~ Taipei ~ New Taipei City (B/I	./ D) 第六天	苗栗~台北~新北市	(早餐/午餐/晩餐)
Day 07	New Taipei City ~ Taipei ~ New Taipei City (B/L/-)第七天	新北市~台北~新北市	(早餐/午餐/-)
Day 08	New Taipei City ~ Taoyuan ~ Kuala Lumpur	(B) 第八天	新北市~桃园~吉隆坡	(早餐)
`				

Taipei 台北 : Chiang Kai-Shek Memorial Hall 国立中正纪念堂, Martyr's Shrine 忠烈祠, Jiufen 九份,

Yehliu Geopark 野柳, The Grand Hotel Scenic Area 圆山大饭店风景区, National Palace Museum

国立故宫博物院, Shilin Official Residence 士林官邸, A Plus Duty-free Shop

A Plus 免税店, PiXiu Gallery 貔貅展示馆, Shilin Night Market 士林夜市, Taipei 101 Mall

(exclude Viewing Platform)台北 101 购物中心(不含观景台),

Wufenpu Garment Wholesale Area 五分埔成衣街, Raohe Street Night Market 饶河街观光夜市, Miramar Entertainment Park (own expense for Ferris Wheel)美丽华百乐园(自费搭乘摩天轮), Hot Spring Hotel (Please bring swimsuit & swimming cap) 温泉饭店 (请携带泳衣泳帽).

Tainan 台南 : Tainan Leisure Farm 台南休闲农场 (捣麻薯 + 体验山泉 SPA 或 四季采果 + 咖啡 DIY + 红龟粿 DIY), Taiwan Brewery 台湾啤酒厂(参观生产制造过程), Anping Old Street 安平老街.

: FoGuangShan (Buddha Memorial Center) 佛光山 (佛陀纪念馆), Pearl Gallery 珍珠养殖中心,

Kaoshiung 高雄 E-DA Theme Park (include entrance fees) 义大游乐世界(含入门票), E-DA Outlet Mall

义大世界购物广场.

Changhua 彰化 : Rice Castle (DIY popcorn) 中兴穀堡稻米博物馆 (DIY 古早味爆米香). Taichung 台中 : Fengchia Night Market 逢甲夜市.

Nantou 南投 : Sun Moon Lake 日月潭国家风景区 (不含游船), Wen-Wu Temple 文武庙,

Puli Winery Factory 埔里酒厂,

Xitou Monster Village 溪头松林町妖怪村, Lingzhi & Tea Shop 灵芝茶艺馆,

Local Product Shop 山地农产.

Miaoli 苗栗 : Sightseeing Fruit Farm (own expense for fruit plucking) 观光果园 (自费采果),

West Lake Resortopia 西湖度假大饭店, Nanzhuang Old Street 南庄客家老街,

GuiHua Street 桂花巷, Hundred Years XiShanKeng 百年洗杉坑.

Hotel 酒店

Place of

Visit

景点



Taoyuan 桃园 : Holiday Inn Express Taoyuan / SML (4*), 桃园智选假日饭店 / 同级 (4 星)

Tainan 台南 : Dakeng Leisure Farm or Lake of Heaven Leisure Farm/SML, 大坑休闲农场/同级 : E-DA Skylark Hotel / SML (5*), 义大天悦饭店 / 同级 (5 星) www.edaskylark.com.tw Kaoshiung 高雄

Taichung 台中 : Debao Business Hotel / SML (4*), 帝宝大饭店 / 同级 (4 星) www.debaohotel.com.tw

Miaoli 苗栗 : West Lake Resortopia / SML (5*), 西湖渡假大饭店 / 同级 (5 星) www.westlake.com.tw

New Taipei City 新北市: Sparty Hotel / SML, 金涌泉温泉会馆 / 同级 www.fww.com.tw/sparty/index.asp

U.com Hotel / SML, 优馆精品休闲旅馆 / 同级 www.hotel-u.com.tw

Special Flavor

风味

Farm Flavor 农场风味, Tainan Snack 台南小吃, Live Fish Cuisine 活鱼料理,

Shao Tribe Three Cup Chicken 邵族三杯鸡, Resort Cuisines 渡假村风味料理, Hakka Flavor 怀旧客家菜, Taiwan Style Steamboat 台式火锅, Mongolia BBQ + Spicy Steamboat 蒙古烤肉+麻辣火锅

Tour Fare 团费:

Departure 出发日期:

Tour Fare Included 团费含 : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide. 行程上之酒店,膳食,交通接送,国际机票,观光点入门票及导游.

Tour Fare Excluded 团费不含 : Malaysia Airport Tax , Taiwan Airport Tax , YQ Tax , YR Tax , Local Tour Guide & Driver Tipping . 吉隆坡出境机场税,台湾出境机场税,航空保险税,燃油税,导游与司机小费.

Effective from July 2017 有效期从7月2017开始



TOUR CODE: BR 8TWN

台湾西线豪华魅力之旅 + 台南休闲农场 台南 / 高雄 / 台中 / 苗栗 / 台北 / 新北市 -

第一天

团员集合于吉隆坡国际机场,搭乘班机飞往台北。抵达后,由专员接待送往酒店休息。

住宿:大坑休闲农场/同级

住宿: 桃园智选假日饭店/同级

桃园~台北~九份~台南 早餐后,前往参观**国立中正纪念堂**。中正纪念堂位于台北市中心,是为追念先总统蒋介石而建造的纪念堂,造型仿北京天坛之顶、埃及金字 塔之体,高聳威严。纪念堂左右分列戏剧院与音乐厅,古色古香的中国宫殿式建筑,莊严宏伟。随后前往**野柳**参观。其因波浪侵蚀、岩石风 化及地壳运动等作用,造就了海蚀洞溝、燭狀石、蕈狀岩、豆腐石、蜂窩石、壺穴、溶蚀盤等各种奇特景观。女王头、仙女鞋、燭台石等, 更是闻名国际的海蚀奇观。之后前往九份。九份是电影"悲情城市"的外景地,在那里可品尝草仔粿、蕃薯芋头丸、潮州魚丸等各式小吃。 相传在陆路尚未开通之時,一切物资供给仰赖海路進行,由于村落中只有九戶人家,故对外採买时皆要求备妥「九份」,久而久之,人们便 以此命名。随后前往台南休闲农场(大坑休闲农场或仙湖休闲农场) [车程约5小时]。抵达以后将由农场家庭成员亲自接待,可以享受农 场内的山泉 SPA、捣麻薯或四季采果、咖啡 DIY、红龟粿 DIY(农场活动视入住农场而定)。

(早餐/-/晩餐)

台南~高雄 第三天

(早餐/午餐/-) 住宿:义大天悦饭店/同级

早餐后,驱车前往**台湾啤酒厂**。在这可以看到多种啤酒、啤酒酵母馒头及其它啤酒相关产品,还可以参观啤酒生产制造过程。接着前往台南 **安平老街**,欣赏街道旁极具特色的旧式建筑,还能逛逛老街上的店家,有百年老店咸酸甜,也有古早味的柑仔店,卖的都是现在找不到的零 食与小玩具。接着前往高雄[车程约 3 小时]。抵达后游览**义大游乐世界**。义大游乐世界是全台唯一希腊情境主题乐园,47 项游乐设施独冠 全台。园区分为三大区域,有"大卫城"、"圣托里尼山城"和"特洛伊城堡"。接着参观**义大世界购物广场**。以全国首创『品牌直营』 Outlet Mall 为概念, 网罗数量惊人的齐全品牌,提供折扣优惠的精品消费新乐趣,也是当今观光休闲生活中,最受观迎及高注目的消费新型 态,更立足台湾零售开发的领先地位,是台湾首创的大型 OUTLET MALL,超过 300 个品牌。

第四天 高雄~彰化~台中 (早餐/午餐/-) 住宿:帝宝大饭店/同级

早餐后,前往规模非常宏伟的台湾佛教圣地 – **佛光山**。佛光山由创办人星云大师带领弟子披荆斩棘,一沙一石、一砖一瓦历经艰辛所建设起 来的,是一座大乘佛教的寺庙;目前佛光山不仅是着名的佛教圣地,也是南台湾的佛教重心,寺庙建筑,格局恢宏,并且创立佛教大学,推 广佛法不遗余力。在那里可以参观**佛陀纪念馆**,馆里有一座镶宝石的金塔,用来供奉佛牙舍利。之后参观**珍珠养殖中心**。随后前往彰化[车 程约 2½小时],参观中兴榖堡稻米博物馆。此馆不只赋予米仓独特的文化,也兼具着教育、传承的意义,让游客认识稻米也更了解米的文 化。除此之外还可以 **DIY 古早味爆米香**。继续前往台中[车程约 2 小时]。傍晚游览**逢甲夜市**。逢甲夜市是特色小吃聚集的地区,異国风 味小吃近來異军突起,包括鸟蛋荷包蛋、墨西哥袋饼、日本酥脆棒、欧洲风格的咖啡厅、还有日本各种汤头的拉面。

台中~南投~苗栗 第五天 (早餐/午餐/晚餐) 住宿:西湖渡假大饭店/同级

早餐后前往**日月潭国家风景区**[车程约 3 小时](不含游船)。日月潭位处南投县鱼池乡,为邵族的祖居地,因潭形状似日、月而得名。接 着参观全台湾最大的财神爺**文武庙**,里面供奉关圣帝君,另陪有孔子与岳飞,来此可观看日月潭全景,庙宇以金黄色为主。此外还可参观 **埔里酒厂、灵芝茶艺馆**和山**地农特产**。接着前往**溪头松林町妖怪村**,位于溪头森林游乐区旧大门口;和风商店街,日式商圈在木屋茅顶加上 高挂灯笼,身着和风和异国风情卖服的商家供应各式独特的溪头妖怪村名产、妖怪村美食和特色纪念商品,整体建筑风格都带着浓浓的日式 和风,吸引源源不绝的人潮。继续前往坐落于森林内的西湖渡假村[车程约1½小时],是一个欧陆式洋房建筑风格的渡假酒店,拥有多元化 的景观及休闲设施。

苗栗~台北~新北市 第六天 (早餐/午餐/晚餐) 住宿:金涌泉温泉会馆/同级

早餐后前往**南庄客家老街**,一条满布文化、美食、浓浓客家古早味的老街。在那里参观**桂花巷**和**百年洗杉坑**。接着前往**观光果园**体验采果的 乐趣(自费采果)。返回台北市[车程约 2 小时]。抵达后前往<u>美丽华百乐园</u>,是一个综合用途的购物中心,其中最具特色的应是全台第二 大的摩天轮(可自费乘搭摩天轮)。接着前往台北著名的夜市 - <u>土**林夜市**</u>。士林夜市为台北市最具规模的夜市之一,以各种传统小吃闻名国 内外,许多观光客皆慕名而來,像是大肠包小肠、石头火锅或是士林大香肠等,更是已经成为美食地标,无人不晓。随后前往入住**温泉饭** 店,享受泡汤的乐趣(请携带泳衣泳帽)。

新北市~台北~新北市 第七天 (早餐/午餐/-) 住宿:优馆精品休闲旅馆/同级

早餐后,前往**忠烈祠**观看阅兵换班仪式。祠内供奉著历年忠勇牺牲的烈士牌位及建国史绩图片。继续参观**圆山大饭店风景区**。之后参观**貔貅 展示馆**。随后游览昔日为蒋介石私人官邸的**土林官邸**,经整修后开放给民众参观,并时常有花卉展览。之后参观世界四大博物馆之一的**国立** 故宫博物院,是一座中国宫殿式的建筑,其中收藏近七十万件的国宝,包括宝藏、名人书画、陶瓷器、銅器、翡翠、雕刻、锦屏、刺绣和历 史文物。接着前往 A Plus 免税店。随后游览台北 101 购物中心。101 大楼是台北市的新地标,共有 101 层,总高度达 508 公尺,堪称世界第 一高楼,在那里可自费登观景台看台北市全景。之后前往当季流行服饰的好地方-<u>五分埔成衣街</u>,那里贩卖服饰的商家众多,款式从日本、韩国到泰国应有尽有,让您看得眼花缭乱,目不转睛。晚上前往**饶河街观光夜市**。饶河街夜市是台北市数一数二受欢迎的观光夜市,更是台 北市第二座成立的观光夜市,每逢周末假日,饶河夜市总是人山人海。

第八天 新北市~桃园~吉隆坡 (早餐)

早餐后, 送往机场乘搭客机返回吉降坡。

** 备注: 特别安排九份小吃街、逢甲夜市和饶河街夜市亲身品尝台湾各式风味小吃(自费)。高雄义大世界购物广场晚餐自费。

Effective from July 2017 有效期从7月2017开始





8D7N Luxury Western Taiwan + Tainan Leisure Farm

- Taoyuan / Tainan / Kaohsiung / Taichung / Miaoli / Taipei / New Taipei City -

DAY 1 KUALA LUMPUR ~ TAOYUAN Hotel: Holiday Inn Express Taoyuan / SML Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Taipei. Upon arrival, transfer to hotel.

DAY 2 TAOYUAN ~ TAIPEI ~ JIUFEN ~ (B/-/D) Hotel: Dakeng Leisure Farm / SML TAINAN

After breakfast, visit Chiang Kai-shek Memorial Hall, a famous monument erected in memory of Chiang Kai-shek, former President of the Republic of China. The hall is located in the heart of Taipei City. The architecture of the hall is inspired by Temple of Heaven in Beijing; the four sides of the structure are similar to those of the pyramids in Egypt. Continue to visit Yehliu Geopark. Yehliu is a long cape formed by Datun Mountain reaching into the sea. Because the rock layer of nearby seashore contain limestone subject to sea erosion, weathering and earth movements, Yehliu is full of seawater-eroded holes as well as numerous rocks in the shape of mushroom, candlewick, ginger and chessboard etc. Then, visit to Jiufen to see the old fashioned way of life that still exist. It is said that long time ago there were only nine families in Jiufen. Before the roads on land were built, all materials were transported via ships. Thus a habit was formed that nine pieces of same object were purchased at one time for reservation. Hence, the place was called "Jiufen". Here you can try some famous local dish as is Taro and Sweet Potato Ball etc (own expense). Continue journey to Tainan Leisure Farm (Dakeng Leisure Farm or Lake of Heaven Leisure Farm), enjoy the SPA, making mochi or fruit plucking, DIY coffee, DIY cake in the farm (farm activities will be different, depend on which farm visitors stay).

DAY 3 TAINAN ~ KAOHSIUNG (B/L/-) Hotel: E-DA Skylark Hotel / SML

After breakfast, visit to <u>Taiwan Brewery</u>. You can see much type of beer related products at there. Then, visit to <u>Anping Old Street</u>. This street has little shops and food stalls that cover a full range of souvenirs and handmade products of different prices. Continue journey to Kaohsiung [about 3 hours]. Upon arrival, go to <u>E-DA Theme Park</u>. This theme park is the only Greek style Amusement park in Taiwan, including 47 facilities. There are 3 major areas: "Acropolis", "Santorini" and "Trojan Castle". Then, go to <u>E-DA Outlet Mall</u>. E-DA Outlet Mall uses the "Brand Outlet" as concept, including numbers of luxury brands, shopping pattern moving towards a new area - cost effective with luxurious shopping experience.

DAY 4 KAOHSIUNG ~ CHANGHUA ~ TAICHUNG (B/L/-) Hotel : Debao Business Hotel / SML

After breakfast, proceed to FoGuangShan. FoGuangShan is the center of Buddhism in southern Taiwan, also known as "Light of Buddha Mountain", founded by Venerable Master Hsing Yun, to order promotes Humanistic Buddhism. Visit to Buddha Memorial Center at there, which house a sacred tooth relic and be a ceremonial center for Buddhists. Next, visit to Pearl Gallery. Then, continue to Changhua [about 2½ hours], visit to the Rice Castle, a multipurpose exhibition hall that combines nature, humanity, art and science. Visitors can DIY popcorn at there. Continue to Taichung [about 2 hours]. At night visit to Fengchia Night Market. You can find delicious snack foods, quality clothes at reasonable prices to express your unique personality at here.

DAY 5 TAICHUNG ~ NANTOU ~ MIAOLI (B/L/D) Hotel: West Lake Resortopia / SML

After breakfast, proceed to <u>Sun Moon Lake</u> [about 4 hours] (exclude boat ride). The lake is located in the middle of Taiwan, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Kuang-Hua Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name Sun-Moon Lake. Then, visit to <u>Wen-Wu Temple</u>. The temple is located at the shoulder of mountain where is on the north of Sun Moon Lake. The temple is popular among students. Also visit to the <u>Puli Winery Factory</u>, LingZhi & Tea Shop and Local Product Shop. Continue visit to <u>Xitou Monster Village</u>. It is a Japanese style village located near to Xitou Nature Education Area. Cute Japanese monster statues are all over this small village and red lanterns hang on the eaves. Restaurants and souvenir shops are named after different kind of Japanese monsters. Proceed to West Lake Resortopia [about 1½ hours]. It offers many recreational facilities for the whole family.

DAY 6 MIAOLI~TAIPEI~NEW TAIPEI CITY (B/L/D) Hotel: Sparty Hotel / SML

After breakfast, visit the Nanzhuang Old Street, an old street filled with all kinds of Hakka and aboriginal snacks and delicacies. Then, visit to GuiHua Street and Hundred Years XiShanKeng. Next, visit to Sightseeing Fruit Farm. Visitor can experience fruit plucking with own expense. Transfer back to Taipei City [about 2 hours]. Upon arrival, go to Miramar Entertainment Park, a shopping mall with the second tallest ferris wheel in Taiwan on the roof (own expense for the ferris wheel). Continue to Shilin Night Market. Shilin Night Market is the one of the largest night markets in Taipei. Many visitors have come to Shilin Night Market to enjoy the delicious foods, such as large sausage enfolding small sausage, hot pot on stone or Shilin sausage. In the night, check in to Hot Spring Hotel; enjoy the hot spring in the hotel (please bring swimsuit & swimming cap).

DAY 7 NEW TAIPEI CITY ~ TAIPEI ~ NEW TAIPEI CITY (B/L/-) Hotel : U.com Hotel / SML

In the morning, visit to <u>Martyr's Shrine</u>. This is classical Ming dynasty architecture and got a chance to see the ceremonial changing of the guards. Continue visit to <u>The Grand Hotel Scenic Area</u>. Then, visit to <u>PiXiu Gallery</u>. Proceed to visit <u>Shilin Official Residence</u>, the former first couple Chiang Kai-Shek and his wife's residence, now converted into a sprawling public park. After that, proceed to <u>National Palace Museum</u>, houses the world's largest collection of Chinese art treasures. Continue to <u>A Plus Duty-free Shop</u>. Next, transfer to <u>Taipei 101 Mall</u>, the tallest building in the world, total height of 508 meters and 101 floors. Continue to <u>Wufenpu Garment Wholesale Area</u>, the most famous and biggest ready-to-wear clothing marketplace in Taiwan. Evenings go to <u>Raohe Street Night Market</u>, one of the oldest and most famous tourist night markets in Taipei.

DAY 8 NEW TAIPEI CITY ~ TAOYUAN ~ KUALA LUMPUR (B)

After breakfast, transfer to airport for your flight back home.

** The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator / Tour Fare exclude Optional Tour **

^{**} Remarks : Arrange to taste the local food at Jiufen, Fengchia Market and Raohe Street Night Market (Own Expense).

E-DA Outlet Mall dinner by own arrangement.